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2. Valg av møteleder og referent 
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9. Valg    - vedlegg 4 

a. Styreleder for 1 år 

b. 2 styremedlemmer for 2 år 

c. Valgkomite, 1 medlem for 3 år 

d. Revisor for 1 år 

 

 

 

 

Vel møtt til årsmøtet i Pensjonistakademiet Campus Ås 
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Lars Sjøflot 

Styreleder 

 

 

 

Vedlegg: 

- Vedlegg 1 Årsmelding 2015 

- Vedlegg 2 Regnskap 2015 

- Vedlegg 3 Kontingent 2016 

- Vedlegg 4 Valg  

- Vedtektene for Pensjonistakademiet Campus Ås ligger på vår hjemmeside 

  



Vedlegg 1 

 

Pensjonistakademiet Campus Ås 
 

Styrets årsmelding for 2015 

 

 

Styret 

Styret har siste året bestått av følgende: 

- Lars Sjøflot, styreleder og kasserer 

- Kristen Fretheim, nestleder 

- Anders Heen, sekretær 

- Astrid Alfnes, styremedlem  

- Anne Elisabeth Sundby, styremedlem 

 

Arbeid i styret 

Når styret ser tilbake på det året som har gått, vil vi karakterisere det som et godt år 

uten de helt store utfordringene. I løpet av året har styret hatt 6 styremøter pluss et 

møte forut for årsmøtet og har behandlet 50 saker.  

 

Styret har brukt mest tid på å sette sammen programmet for året, og vi har i stor grad 

brukt innspill vi har fått fra medlemmene i dette arbeidet. 

 

Ved årsskiftet hadde foreningen 194 medlemmer. Vi fikk 44 innmeldinger og det var 9 

som sluttet/døde. 

 

Foredrag 

Det ble holdt 9 foredrag på våren, ett ble avlyst: 

- 14. januar, Øyvind Ørbeck Sørheim: Norges Vels nåtid og framtid – hva ville 

Norges Vels grunnleggere sett som hovedutfordringene dersom de hadde vært 

her i dag? 

- 28. januar, Aasmund Bunkholt: Skog- og trenæringen i bioøkonomien – 
muligheter og utfordringer.  

- 11. februar, Rolf Skuterud: Bienes liv og produkter. 

- 25. februar, Nina Solli: Bør Follo bli en kommune? 

- 11. mars, Ole Gjølberg: Trenger vi et landbruk i Norge - og hvordan vil dette i 

så fall se ut om 30 år?    

- 25. mars, Yngvild Wasteson: «One health» - «samme helse» for mennesker 
og dyr? 

- 15. april, Thorvald Stoltenberg: Det handler om mennesker. 
- 22. april, møtet med Geir Lundestad ble avlyst grunnet sykdom. 

- 6. mai, Astrid Klokk: Krigsårene på Ås og tiden etter frigjøringen.  

- 20. mai, Åshild Krogdahl: Hva bør vi spise i dag – hva med ressurser for 
morgendagens mat? 
 

 

 



 

På høsten ble det holdt 8 foredrag: 

- 9. september, Nils Kolstad: Da statsministeren prioriterte småbrukerne - en 

tidlig1900-talls kampsak i landbruket. 100 år siden Småbrukslærerskolen på 

Semb ble startet. 

- 23. september, Inge Eidsvåg: «Grå hår er en fager krone» - Om aldringens 

forunderligheter, vemod og gleder 

- 7. oktober, Asbjørn Hansen: Glimt fra et liv som drapsetterforsker i Kripos. 
- 21. oktober, Per Edgar Kokkvold: Pressen – trenger vi egentlig den?  

- 4. november, Øystein Lie: Kan biovitenskap bli den nye oljen for Norge? 
- 18. november, Anna Haug: «Du blir det den du spiser har spist» - Betydning 

av ulike typer fett. 

- 2. desember, Erling Diesen: El-forsyninga i Norge; fra nasjonal suksess til 
internasjonal og teknologisk samrøre 

- 16. desember, Mari Sundli Tveit: Tilstandsrapport fra NMBU. 

 

Deltakelsen på møtene varierte fra 54 til 127 personer med et gjennomsnitt på 76. Vi 

hadde nesten alle møtene i Sørhellingabygget. Møtet 15. april med Stoltenberg ble 

holdt i Bioteknologibygget med 127 deltakere. Det siste møtet med tilstandsrapporten 

fra NMBU ble holdt i Vitenparkens lokaler, og da spanderte NMBU lunsj på alle som 

deltok. 

 

Andre arrangement 

- 3. juni, Utferd: Lære mer om vårt nærmiljø Oslo - Tur til Bogstad og til 

Linnerud gård. Fellesopplegg med Vitenparkens venner med påmelding. 

 

 

Økonomiske forhold 

Regnskapet legges fram som egen sak. 

Regnskapet viser at foreningen har gått med kr 36 483 i overskudd og har disponibel 

kapital på vel kr. 72 000. 

Viktige årsaker til overskuddet er at utgiftene til honorar for foredragsholdere har blitt 

lavere enn stipulert, ingen kostnader til husleie og økt antall medlemmer. 

 

 

Ås, 4. februar 2016 

 

 

Lars Sjøflot       Kristen Fretheim       Anders Heen     Astrid Alfnes      Anne Sundby  



Vedlegg 3 

 

Kontingent 2016 

Styret mener at foreningen har god økonomi siden kostnadene har gått ned som følge av at 

vi har flyttet våre møter til Sørhellingabygget. Vi reduserte kontingenten ved forrige årsskifte 

og ser at vi fortsatt har overskudd. Styret vil forslå at kontingenten ved dette årsskiftet 

reduseres med kr 100 til kr 200 for 2016. Styrets aktivitetsplan og budsjett legges fram i 

møtet som underlag for kontingentfastsettelsen.  

 

Forslag til vedtak: 

Kontingenten for Pensjonistakademiet Campus Ås settes til kr 200 for hvert medlemskap i 

2016. 

 

 

Vedlegg 4 

Valg  
I henhold til vedtektene skal det velges styreleder, 2 styremedlemmer for 2 år, valgkomite 1 

medlem for 3 år og revisor for 1 år: 

Styreleder 

- Lars Sjøflot for 1 år, på valg 

Styremedlemmer: 

- Anne Elisabeth Sundby på valg 

- Kristen Fretheim på valg 

- Anders Heen, ikke på valg 

- Astrid Alfnes, ikke på valg 

Valgkomité: 

- Nils Standal på valg 

- Paula Tveite, ikke på valg 

- Trygve Skjevdal, ikke på valg 

 

Valg av revisor: 

- Torbjørn Okstad, på valg for 1 år 

 

Styret konstituerer seg selv med nestleder, kasserer, sekretær og styremedlem. 

 

Valgkomiteens innstilling: 

Styreleder: 

- Lars Sjøflot, forslag gjenvalg, velges for 1 år 

 

Styremedlemmer: 

- Kristen Fretheim, forslag gjenvalg, velges for 2 år 

- Anne Elisabeth Sundby, forslag gjenvalg, velges for 2 år 

 

Revisor: 

- Torbjørn Okstad, forslag gjenvalg, velges for 1 år 

 

Valgkomiteen 

Et medlem velges hvert år for 3 år: 

 Nils Standal tar ikke gjenvalg. 

Styret foreslår: Kari Nässelqvist Solberg og at Paula Tveite forsetter som leder. 


